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1. Mötets öppnande 
Ordförande Jan Amcoff förklarade mötet öppnat.  

2. Föregående mötes protokoll 

Föregående protokoll diskuterades och lades till handlingarna.  

3. Meddelanden 
Daniel meddelade att man från arkeologiska inst lämnat in en ansökan om 
forskningsmedel för att utöka verksamheten inom GIS och landskapsarkeologi där. 

4. Mötet med SUHFs geodatagrupp den 3 februari 
Cecilia redogjorde för mötet med SUHFs geodatagrupp den 25:e november, och där 
det bland annat diskuterades vilka ytterligare dataset som kan ingå, och vilka intressen 
som finns bland studenter och forskare. Bland annat historiska ortofoto, ortofoto-
tjänster (färg och IR-bilder), fastighetsgränser från Lantmäteriet och mer data från 
SGU. För djupdata från Sjöfartsverket ser det dystert ut pga. av försvarssekretessen 
och höga priser. 

Cecilia tog upp vissa problem med det nya inloggningssystemet till GET via Swamid. 
Ansvariga vid SLU ska enligt uppgift be SUNET se över inloggningssidan så att det 
blir lätt att förstå hur den ska användas och gärna att det finns en version på svenska 
också. Dessutom kunde det vara bra om det fanns kontaktinformation på GET för 



frågor kring tillgänglighet på data. SLU och Lantmäteriet utreder om det går att länka 
från produkter i GET till dess metadata i Geodataportalen och vice versa. 

5. Hemsidans flytt till Medarbetarportalen samt programvaruservern 

Daniel har fått förslag på grundläggande utformning av aktivitetsyta på 
Medarbetarportalen av Elisabet Green, och hon säger sig kunna genomföra en 
överföring av information på max 6 timmar. UpGIS beslutar ge Elisabet i uppdrag att 
skapa innehåll på en ny aktivitetsyta på MP med den information som nu finns på 
hemsidan, så att hemsidan kan avvecklas. Bo och Elena frågar Cecilia om 
aktivitetsytan organisatoriskt skulle kunna ligga under Geobiblioteket.  
 
De installationsfiler som tidigare legat på en separat server kommer överföras till 
programvaruservern som sköts av IT-stöd så att även den servern kan avvecklas.  

6. Övriga frågor 

Göran Adelsköld har fått ett förslag från Lantmäteriet om nya data att ingå i FUK-
samverkan och spridit till SUHF arbetsgrupp (Cecilia). Göran mejlade SCB:s 
produktkatalog till mötet och undrar vad som vore intressant för UU att komplettera 
med när det gäller geografisk statistik från SCB. Ett underlag med alternativ för 
prioritering av de nya geodata som lärosätena vill få i GET under 2015 kommer inom 
kort att sändas till kontaktpersoner vid alla lärosäten (för UU Cecilia). För att få in 
synpunkter föreslås att frågan anslås på aktivitetsytan på MP när den finns klar. 

7. Nästa möte 

Nästa möte planeras till juni. Exakt tid fastslås via Doodle.  
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